

CATALO Extra Cordyceps Mycelium Formula uses CordycepsPrime™ Cs-4 Cordyceps Mycelium Extract, with standardized 8% d-Mannitol. It is proven to improve lung function, respiratory health and strengthen immunity.[#] Fatigue, sleeping quality, nasal health and overall wellness can be improved by continuous administration. This product is specially formulated with Natural Maca Extract and CoQ10, so as to provide synergistic effect to improve lung and immunity health, thus making it an ideal dietary supplement for overall wellness of men and women.

Main Functions:

- Improve lung health
- Improve nasal and respiratory health
- Improve sleeping quality
- Boost immunity

Suitable for: Adult, improve nasal and respiratory health, improve sleeping quality, improve immunity, work under pressure, fatigue

[#]Zhu, JS., Halpern, GM. & Jones, K. (1998) J. Altern. Complement. Med., 4(4), 429-457

CordycepsPrime™ is a trademark of NuLiv Science USA, Inc.

Kaneka Q10® is a registered trademark of Kaneka Corporation

Macador™ is a trademark of Naturex, Inc



Extra Cordyceps

Mycelium Formula

特強蟲草菌絲體精華

Immunity Booster

Made with **Cs-4 Mycelium Extract**

- Alleviate Symptoms of Sensitivity
- Support Lung Health
- Enhance Energy Level




Synergistic Effect + Maca & CoQ10

60 Vegetarian Capsules

DIETARY SUPPLEMENT

Nutrition Information

Serving Size: 2 Capsules (1048mg)

Servings Per Container: 30

Amount Per Serving		
CordycepsPrime™ Cs-4 (<i>Cordyceps sinensis</i>) Mycelium Extract (Standardized 8% d-Mannitol)		700mg
Macador™ Maca (<i>Lepidium meyenii</i>) Root Extract		100mg
Kaneka Q10® Natural CoQ10 (as Ubidecarenone)		20mg
Energy (kcal)	4	Carbohydrates (g) 0.2
Total Fat (g)	0.1	- Sugars (g) 0.0
- Saturated Fat (g)	0	Protein (g) 0.2
- Trans Fat (g)	0	Sodium (mg) 0.1

Serving Directions	For normal dose, take 2 capsules daily. For fast acting dose, take 2 capsules twice daily. Please take 3 months or more continuously for the best result. Take after meal.
Ingredients	CordycepsPrime™ CS-4 (<i>Cordyceps sinensis</i>) Mycelium Extract, Macador™ Natural Maca Root Extract, Kaneka Q10® CoQ10 Other ingredient: Plant Cellulose (Water-soluble Vegetable Capsule), Anticaking Agent (Silicon Dioxide, Plant Magnesium Stearate)
Storage	Keep in a dry and cool place. Avoid direct sunlight
Net Weight	31.4g (524mg x 60 capsules)

This product contains natural ingredients and may have color variation. This is a normal phenomenon and does not affect product quality.

Made in USA

Manufactured by cGMP certified facility for CATALO Natural Health USA Inc. City of Industry, CA 91748, USA

Asia-Pacific Distributor: CATALO Natural Health Foods
5/F, Suite C-D, 15 Cheung Shun St., Hong Kong

Customer Hotline: (852) 3556 8686

CATALO.COM



Product Code
3150

美國家得路特強蟲草菌絲體精華 蟲草一直被視為增強體質的佳品，此產品選用 CordycepsPrime™ 蟲草菌絲體精華，經指紋圖譜技術鑑定，含豐富蟲草酸，達標準化8%，能改善肺功能及咳喘等問題，同時提升免疫力[#]。持續服食能強壯肺部，活化身體機能，改善鼻敏症狀，亦可提升睡眠質素及紓緩疲勞。特別加入天然瑪卡精華及輔酶Q10，與CordycepsPrime™ 蟲草菌絲體精華發揮協同作用，加強益肺及維持腎臟健康的功效，性質溫和，適合男女服用。

主要功效：

- 維持腎臟健康
- 改善鼻敏症狀及咳喘症狀
- 改善睡眠質素
- 提升免疫力

適用人士：成人、鼻敏症狀及咳喘症狀、睡眠質素差、提升免疫力、工作壓力大、容易疲倦

建議食法	保健食法：每天2粒。 加速效果食法：每天2次，每次2粒。 建議持續食3個月或以上以達至最佳效果。請於餐後服用。
成份	CordycepsPrime™ 蟲草菌絲體精華，Macador™ 天然瑪卡精華，Kaneka Q10® 輔酶Q10精華 其他成份：純天然植物膠囊（植物纖維素），抗結劑（二氧化矽，植物硬脂酸鎂）
保存方法	請放於乾燥及陰涼地方 避免陽光直接照射
內容量	31.4克（524毫克 x 60粒）
此日期前最佳	如盒所標示（日月年）

內含天然成份，顏色深淺略有差異屬正常現象，不影響產品質素。

美國 家得路 客戶服務熱線：(852) 3556 8686

網頁：CATALO.COM

產品編號 3150

營養資料

食用份量：2粒（1048毫克）
每包裝所含食用份量：30

每食用份量

CordycepsPrime™ 700毫克
蟲草菌絲體精華
(標準化8%蟲草酸)

Macador™ 100毫克
天然瑪卡精華

Kaneka Q10® 20毫克
輔酶Q10精華

能量(千卡) 4

蛋白質(克) 0.2

總脂肪(克) 0.1

-飽和脂肪(克) 0

-反式脂肪(克) 0

碳水化合物(克) 0.2

-糖(克) 0.0

鈉(毫克) 0.1